
                                              

Skolerne i Asnæs, Fårevejle og Hørve 
Skolebestyrelsen  
 
 

Sted og tidspunkt Asnæs Skole, torsdag den 29. oktober 2020, kl. 17.30-20.00. 
Mødet blev holdt via Skype. 

Afbud/fravær Alle elever, Benjamin Christensen, Jane M. Risager. 

 

Punkt 1 Mødet med Børne- og Uddannelsesudvalget 

Ansvarlig og tid Jacob Østergaard, kl. 17.30-18.30 

Formål 
 
Fremstilling 

Dialog med Børne- og Uddannelsesudvalget. 
 
Punkter til drøftelse: 
1. Trivsel 
2. Faglighed 
3. Omlægning af specialområdet 
4. Fortælle om arbejdet i skolebestyrelsen  
5. Evt.  

Referat Udsat grundet COVID-19 

 

Punkt 2 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Jacob Østergaard 

Referat Velkommen til de nye forældrerepræsentanter Asbjørn, Benjamin, Alvilda, Else og 
Barbara. 
 
Godkendt. 

 

Punkt 3 Nyt fra formanden 

Ansvarlig og tid Jacob Østergaard, 5 minutter 

Formål At formanden videreformidler aktuelle sager og henvendelser. 

Referat Mødet med BU-udvalget er aflyst pga. Covid19. Nyt møde i december sandsynligvis 
på Rådhuset i Højby.  
Alternativ er der forslag om, at vi kan have skriftlig kommunikation eller 
skypemøde. 

 

Punkt 4 Nyt fra skolen 

Ansvarlig og tid 15 minutter 

Formål 
 

Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

• Elever 

• Medarbejder 

• Ledelsen 

• Afdelingsrådene 



Referat Medarbejdere: 
- Hørve: Ansættelse af 2 nye lærere.  
- Asnæs: Ansættelse af lærere. Navigation i Covid19-reglement med mange elever i 
klasserne. 6. årgang er nu en del af udskolingen.  
- Fårevejle: P.t. en udfordring med gruppeordning på skolen. 
 
Ledelse: 
- Jørgen: Svært at møde nye medlemmer på et Skype-møde, men det muliges 
kunst. Lukkede møder – åben dialog på møder. Svømning i skolerne er presset af 
reparation af Asnæs svømmehal. Lige nu svømmer Heldagsklassen og sprogklassen 
i Vig. Røgfri skoletid håndhæves for elever samtidig med håndhævelse af Røgfri 
Arbejdstid for medarbejdere pr. 1/1-21. Covid19 fylder meget alle steder. 
Skoleindskrivninger med Åben-Hus er aflyst i hele kommunen, - indskrivning 
foregår digitalt. Vi anbefaler fortsat så få forældre på skolen som muligt. Møde 
med BU omkring erhvervsklasse og samarbejde  
- Birthe: To nye lærere er ansat til hhv. musik og naturfag. 
- Jacob: Pædagogisk Aften for alt pædagogisk personale (på alle kommunens 
skoler) med digitalt oplæg af Gro Emmertsen Lund. 
- Susanne: To nye lærere er ansat til hhv. matematik og musik/billedkunst. Poul går 
på pension pr. 1/12. Arbejde med læringsmiljøer. Pædagogisk Aften forløb fint.  
 
Afdelingsråd: 
Asnæs: - ikke nyt (der har ikke været afholdt møde siden sidst) 
Fårevejle: - Ikke afholdt møde, men der arbejdes på samarbejde med Bylaug 
Hørve: - Åbent Afdelingsråd, desværre ikke med nogen gæster. 

 

Punkt 5 Skolens Værdiregelsæt 

Ansvarlig og tid Iben Hansen, 10 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering til skolebestyrelsen om arbejdet med skolens Værdiregelsæt. 
 
Det aflyste lørdagsarrangement for skolebestyrelsen var planlagt til bl.a. at arbejde 
med Skolens Værdiregelsæt. På skolebestyrelsesmødet den 29. oktober gives en 
status på arbejdet og det videre forløb.    

Referat Ønske fra forældre i SKB om at gode læringsmiljøer går hånd i hånd med ro og 
orden.  
Værdiregelsættet har nøgleordene fællesskaber, læringsmiljøer og værdier. 
Arbejd med motivation og skole-/hjemsamarbejde. 
Værdiregelsættet skal nu ud på skolen til medarbejderne. 
Værdiregelsættet er vedhæftet referatet. 

 

Punkt 6 Høring 

Ansvarlig og tid Jørgen Schandorff, 5 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

At indsamle input til høringssvar. 
  
Børne- og Uddannelsesudvalget behandlede på deres møde d. 6. oktober 2020 
forslag til ferieplan for eleverne i skoleåret 2022-2023. 
 
Udvalget har godkendt at sende forslaget i høring. Høringsfristen er den 3. 
november 2020 kl. 12.00. 



 
Høringsparterne er følgende: 

• Skolebestyrelserne 

• MED-udvalgene på skolerne 

• De faglige organisationer: DLF, BUPL og FOA 
 

Bilag 6. 

Referat Forslag til høringssvar: 
Skolebestyrelsen tager forslaget om ferieplanen til efterretning.  Skolebestyrelsen 
henleder opmærksomheden på, at antallet af lukkedage i SFO er øget. 

 
 

Punkt 7 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5. minutter 

Referat - Forslag om at digitale møder fremover foregår via Zoom eller TEAMS. 

 
 

Punkt 8 Skole-hjem-samarbejdet 

Ansvarlig og tid Jørgen Schandorff, kl. 19.15-20.00 

Formål 
 
Fremstilling 

Oplæg og drøftelse. 
 
I forbindelse med udarbejdelse af princip for forældremøder og princip for skole-
hjem-samtaler er det besluttet, at søge inspiration fra andre skoler. 
På mødet fortæller afdelingsleder Kasper Kerndrup, Souschef og afdelingsleder på 
Stavnsholtsskolen, om skolens erfaringer med udviklingen af en ny model for 
skole-hjem-samarbejdet. 

Referat Inspiration, fortælling og anbefalinger om paradigmeskift fra ”traditionelt” skole-
hjemsamarbejdet til dels læringssamtaler om den enkelte elevs ressourcer (eleven 
præsenterer tanker om egen læring) og dels ”Vis-Skole” arrangementer. 
Mål: 
- At give forældre indblik i, hvad der foregår på skolen 
- Fokus på elevernes ressourcer 
- Bedre oplevelse af sh-samtale for eleverne 
- Større deltagelse  
 
Det kræver grundig forberedelse af de voksne ;) 
Erfaringen er, at eleverne shiner. 
Der skal være plads til at begå fejl. 
Se vedhæftede PP. 
 
SKB er meget positiv over for denne form for SH-samarbejde. Der er ønske om, at 
vi gør noget tilsvarende. 

 
 
 
 
 


